

Press Release/Pressemitteilung

MLawGroup Advises tutoria In Launching Its New Business Portal

Munich, April 22, 2008

MLawGroup advises tutoria GmbH, a subsidiary of publishing house Verlagsgruppe Georg von Holtzbrinck, in launching its online platform www.tutoria.de. Tutoria is an innovative online platform for tutorial services and is equally beneficial to customers searching tutors and to tutors: Parents, pupils and students can easily find tutors throughout Germany. Tutoria's services enable tutors to quickly and easily find prospective customers.

MLawGroup advised and advises tutoria on all legal and regulatory aspects, including contractual aspects of the business model, data protection issues, trademark law and on various legal aspects of the company's going concern.

MLawGroup berät tutoria beim Launch ihres neuen Internet-Portals

München, 22. April 2008

MLawGroup berät die zur Verlagsgruppe Georg von Holtzbrinck gehörende tutoria GmbH beim erfolgreichen Launch der Plattform www.tutoria.de. Tutoria ist ein innovativer Nachhilfeservice im Internet, von dem sowohl Nachhilfesuchende als auch Nachhilfelehrer profitieren: Eltern, Schüler und Studenten finden ganz bequem Tutoren in ganz Deutschland. Die Nachhilfelehrer selbst genießen durch den Service von tutoria den Vorteil einer schnellen und unkomplizierten Vermittlung von Interessenten.

MLawGroup beriet und berät tutoria bei der rechtlichen und vertraglichen Ausgestaltung des gesamten Geschäftsmodells, bei datenschutzrechtlichen Fragestellungen, im Markenrecht und in rechtlichen Fragen im laufenden operativen Geschäft.

MLawGroup is frequently acting for the publishing group Georg von Holtzbrinck and many of its subsidiaries.

Counsel to tutoria GmbH:

MLawGroup, Munich: Henno Groell,
Dr. Stephan Appt, LL.M.

About MLawGroup

MLawGroup is a specialized law firm located in Munich, Germany.

We advise our clients in three practice areas:

- Complex M&A and technology transactions
- Legal services for technology and media companies
- Venture capital transactions.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, including advertising, automotive, biotechnology, clean tech, entertainment, IT, internet, media, semiconductor and telecom companies.

MLawGroup ist regelmäßig für die Verlagsgruppe Georg von Holtzbrinck sowie zahlreiche ihrer Tochtergesellschaften tätig.

Berater tutoria GmbH:

MLawGroup, München: Henno Groell,
Dr. Stephan Appt, LL.M.

Über MLawGroup

MLawGroup ist eine spezialisierte Anwaltskanzlei mit Sitz in München.

Wir beraten unsere Mandanten in drei Arbeitsbereichen:

- Komplexe M&A- und Technologie-Transaktionen
- Rechtliche Beratung von Technologie- und Medienunternehmen
- Venture Capital Transaktionen.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe aus den Bereichen: Automotive, Biotechnologie, Clean Tech, Entertainment, Halbleiter, IT, Internet, Medien, Telekom und Werbung.

They turn to us because of the quality of our work, our industry focus, our responsiveness, our international experience and our independent and reliable judgment.

For more information about MLawGroup please contact:

MLawGroup
Henno Groell
henno.groell@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de

Unsere Mandanten vertrauen uns vor allem wegen unserer hoch qualifizierten Beratung, unserer Branchenfokussierung sowie unserer internationalen Erfahrung.

Für weitere Informationen zu MLawGroup wenden Sie sich bitte an:

MLawGroup
Henno Groell
henno.groell@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de
